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Vážený pane řediteli, 

 

 

děkuji za Vaši odpověď na náš dopis zaslaný z důvodu zhoršené kvality vody v naší obci. Ve Vašem dopise 

jste se odkazoval na poradu představenstva, která se měla konat 24. 9. 2021 z důvodu zásobování školních 

jídelen pitnou vodou. Prosím o sdělení závěru z vašeho jednání, naše školní jídelna je již měsíc v provozu a 

stále nemá zajištěné financování vody na vaření a pití. 

 

Dále v dopise informujete o možném novém zdroji pitné vody v Ivani, který je uveden jako jediné řešení pro 

obec Vlasatice. Žádám o sdělení bližších informací tohoto projektu, časový rámec, možnost připojení obce, 

hodnoty dusičnanů z průzkumných vrtů atd. Z vaší prezentace vyplývá, že obec Nová ves bude mít pitnou 

vodu s hodnotami pod limitem do konce tohoto roku, potom nerozumím, proč toto řešení nelze využít i pro 

obec Vlasatice. 

 

Jak jsem uvedl v předchozím dopise, jsem přesvědčen, že pití vody s nadlimitním obsahem dusičnanů je 

zdravotní riziko pro všechny obyvatele, kterým je tato voda dodávána. Všichni občané (odběratelé) mají 

s vaší společností podepsanou smlouvu s garancí dusičnanů v max. výši 50 mg/l. Vámi navržená 5% sleva 

na vodném je v tomto případě zanedbatelná, protože nákup balené vody pro celou rodinu je mnohonásobně 

dražší než z vodovodního řadu. 

 

Žádáme o sdělení, jakým způsobem je dodržováno a kontrolováno ochranné pásmo vodních zdrojů, 

konkrétně v Nové Vsi, a zda je prověřováno řádné hospodaření a nakládání s hnojivy.  

 

Jsme si vědomi, že za vzniklou situaci společnost Vak Břeclav primárně nemůže, ale na pravidelné dotazy 

našich občanů ohledně řešení celé situace stále nejsem schopen adekvátně odpovědět. Občané si pitnou vodu 

pro celou rodinu nakupují nebo vozí např. z místa zaměstnání. Toto řešení není pro naše občany dlouhodobě 

možné. Celou tuto situaci považujeme za krizovou, a proto také očekáváme okamžitou akci vedoucí 

k nápravě, tak jak to u krizových situací bývá, a nepřipouštíme řešení běžnými administrativními kroky 

(projekt, vyjádření dotčených orgánů, čekání na odvolací lhůty atd.). 

 

Děkuji za zpětnou vazbu a věříme, že vzniklou situaci společně zvládneme. 

 

 

 

Ve Vlasaticích dne 11. 10. 2021 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                             Pavel Procházka 

                                                                                                                               Starosta obce 

 


